



CAISSE AUTONOME D'AMORTISSEMENT DU CAMEROUN

DÉCISION N° 26-00360/D/CAA/DAG/SDAAB/SM/KGD DU 30 JUIL 2026
PORTANT ATTRIBUTION DE L'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT N°26-00183/AONO/CAA/CIPM/2026 DU 03 JUIN 2026 RELATIF À LA FOURNITURE ET LA POSE DES COURROIES POUR LES ASCENSEURS DE L'IMMEUBLE DE LA CAISSE AUTONOME D'AMORTISSEMENT (CAA).

Le Directeur Général de la Caisse Autonome d'Amortissement,

- Vu** la constitution ;
Vu la loi n°2017/010 du 12 juillet 2017 portant statut général des Etablissements publics ;
Vu la loi n°2018/011 du 11 juillet 2018 portant code de transparence de de bonne gouvernance dans la gestion des finances publiques du Cameroun ;
Vu le décret n°2018/012 du 11 juillet 2018 portant régime financier de l'Etat et des autres entités publiques ;
Vu le décret N° 85/1176 du 28 août 1985 Créant et organisant la Caisse Autonome d'Amortissement ;
Vu le décret N° 2018/366 du 20 juin 2018 portant Code des Marchés Publics ;
Vu le décret N° 2019/033 du 24 janvier 2019 portant réorganisation de la Caisse Autonome d'Amortissement ;
Vu le décret N° 2023/045 du 30 janvier 2023 portant nomination du Directeur Général de la Caisse Autonome d'Amortissement ;
Vu l'Appel d'Offres National Ouvert N°26-00183/AONO/CAA/CIPM/2026 du 03 juin 2026 relatif à la fourniture et la pose des courroies pour les ascenseurs de la Caisse Autonome d'Amortissement (CAA) ;

Considérant les nécessités de services.

DÉCIDE :

Article 1^{er} : Les **ETS Services Techniques d'Installation et de Maintenance (STIM)**, Tél. : 696 43 50 40 ; B.P. : 667 Yaoundé, sont adjudicataires de l'Appel d'Offres National Ouvert N°26-00183/AONO/CAA/CIPM/2026 du 03 juin 2026 relatif à la fourniture et la pose des courroies pour les ascenseurs de la Caisse Autonome d'Amortissement (CAA) selon les détails contenus dans le tableau ci-après :

Montant en Francs CFA TTC	Délai de livraison
Dix-sept millions quatre cent soixante-dix mille cent vingt-cinq (17 470 125)	Quatre-vingt-dix (90) jours

Article 2 : Le Directeur Général des **ETS Services Techniques d'Installation et de Maintenance (STIM)** est invité à se présenter au Service des Marchés de la Caisse Autonome d'Amortissement, au niveau -1 ; porte -1.26 de son immeuble siège, sis au Boulevard du 20 Mai à Yaoundé, pour la suite de la procédure y relative.

Article 3 : La présente Décision sera enregistrée et communiquée partout où besoin sera. /-

Copie : ARMP.



30 JUIL 2026

Page 1 sur 1



CAISSE AUTONOME D'AMORTISSEMENT DU CAMEROUN

DECISION N° **26-00360** /D/CAA/DG/DAG/SDAAB/SM/KGD OF **30 JUL 2026**

AWARDING THE CONTRACT OF THE OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER N°26-00183/ONIT/CAA/TB/2026 OF 03 JUNE 2026 RELATING TO THE SUPPLY OF BELTS FOR ELEVATORS AT THE HEADQUARTERS OF THE AUTONOMOUS SINKING FUND (CAA).

The Director General of the Autonomous Sinking Fund,

Mindful of Constitution;

Mindful of Law No. 2017/010 of 12 july 2017 on the general status of public institutions;

Mindful of the Law No. 2018/011 of 11 july 2018 on the Code of Transparency and Good Governance in the Management of Cameroon's Public Finances;

Mindful of Decree No. 2018/012 of 11 july 2018 on the financial regime of the State and other public bodies;

Mindful of Decree No.85/1176 of 28 august 1985 creating and organising the Autonomous Sinking Fund;

Mindful of Decree No.2018/366 of 20 june 2018 on the Code of Public Contracts;

Mindful of Decree No. 2019/033 of 24 january 2019 reorganising the Autonomous Sinking Fund;

Mindful of Decree No.2023/045 of 30 january 2023, appointing the Director General of the Autonomous Sinking Fund;

Mindful of the Open National Invitation to Tender No 26-00183/ONIT/CAA/TB/2026 of 03 june 2026 relating to the supply of belts for elevators at the headquarters of the autonomous sinking fund (CAA); Considering the service requirements.

HEREBY DECIDES AS FOLLOWS:

ARTICLE 1: ETS Services Techniques d'Installation et de Maintenance (STIM), Tél.: 696 43 50 40; B.P.: 667 Yaoundé, is the successful bidder of the Open National Invitation to tender No.26-00183/ONIT/CAA/TB/2026 of 03 june 2026 for the supply of belts for elevators at the headquarters of the Autonomous Sinking Fund (CAA), following the details below;

Amount CFA (All Taxes Inclusive)	Delivery deadline
seventeen million four hundred and seventy thousand one hundred and twenty-five (17,470,125)	Ninety (90) days

ARTICLE 2: The Director General of **ETS Services Techniques d'Installation et de Maintenance (STIM)** is invited at the Contracts Service of the Autonomous Sinking Fund, located at the -1 floor of its headquarters building, 20 may Boulevard Yaoundé, for the next step of the procedure.

ARTICLE 3: This Decision shall be registered and communicated wherever necessary. /-

Copy to: - ARMP.



Yaoundé, on **30 JUL 2026**

Noah Ndonga Adolphe

AUTONOMOUS SINKING FUND OF CAMEROON N° Contribuable : M089500009102A